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Skolebestyrelsesmøde Nørhalne skole og SI 

Den 13. april 2023 

kl. 17 – 19 

Dagsorden 

Mødet på personalestuen 
Fraværende:  

Referent: Maria 

Kage: Maria 

Elevråds. rep. deltager 

 

Punkt 1: 

Godkendelse af dagsorden v. Uffe 

Dagsordenen er godkendt. Fremadrettet vurderes det konkret om elevrådsrep. deltager i hele mødet 

eller kun dele af mødet, ligesom det vurderes om de skal deltage hver gang.   

 

Punkt 2: 

Nørhalnesamarbejdet – nyt siden sidst? V. Uffe og Henrik 

Orientering om den forventede proces og de foreløbige planer. Der er en hjemmeside under 

udarbejdelse.  

 

Punkt 3: 

Status på arbejdet med hjemmesiden. v. ledelsen 

- Vi har opdateret hjemmesiden. 

- Et arbejde vi forventer fortsætter kontinuerligt, så man via hjemmesiden kan danne sig et 

overblik og holdning over SI og skole.  

Skolebestyrelsen blev orienteret om ændringer og opdateringer på hjemmesiden.  

 

Punkt 4:  
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Evaluering af: 

- Morgenbånd og morgensamling i skole. Har vi den rigtig form og fordeling herpå? Pt. Er der 

to morgensamlinger og tre læsebånd. 

Skolens personale synes det fungerer fornuftigt som det er nu, og der er mulighed for en rolig 

start på dagen for børnene.  

 

- Strukturen på pauserne i skolen. I dette skoleår gik vi fra pauser i løbet af en dag på 30 min, 

30 min. og 15 min til pauser på 30 min og 45 min. 

o Vi evaluerer herpå. 

Skolens personale synes det fungerer godt for børnene med de længere pauser, og måske 

især i indskolingen.  

Elevrådet er glade for de 45 min., men mangler pause over middag. 

 

Skolebestyrelsen foreslår at skolen sikrer en pause til de elever der har tre lektioner over 

middag. Ledelsen ser herpå.  

  

 

Punkt 5: 

Trivselsstrategi: 

Vi skal have evalueret/justeret og sammenskrevet trivselsstrategien ind i Nørhalne skole og SI 

Susanne og Maria kommer med oplæg. 

Punktet vendes med elevrådets deltagelse. 

Den seneste trivselsstrategi er vedhæftet. Denne er sidst redigeret i 2017. 

Skolebestyrelsen var i proces der skal kvalificere arbejdet med trivselsstrategien.  

 

Kagepause og tak til elevrådet. 

 

Punkt 5 – fortsat: 

Trivselsstrategi: 

Vi skal have evalueret/justeret og sammenskrevet trivselsstrategien ind i Nørhalne skole og SI 

Susanne og Maria kommer med oplæg. 

Punktet fortsætter uden elevrådet.  

Peter, der er trivselsperson, fortalte omkring sit arbejde med trivsel på Nørhalne skole.  
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Punkt 6: 

Budget 2023 v. Henrik 

Skolebestyrelsen blev orienteret om budget 2023.  

 

Punkt 7: 

Kort orientering om ny arbejdstidsaftale for lærerne. V Jonas 

Skolebestyrelsen blev orienteret om de overordnede rammer i arbejdstidsaftalen. 

 

Punkt 8: 

Bestyrelsens beretning - hvordan afholder vi denne?  

Vi har tidligere gjort det mundtligt – senest ved Lola arrangementet. Sidste år gjorde vi dette 

skriftligt.  

Er der noget særligt vi vil have ud af det? 

Skolebestyrelsen drøftede punktet. Der er stemning for at der laves et arrangement, da der var gode 

tilbagemeldinger på Lola arrangementet. Skolebest. For Nørhalne skole/SI Uffe og Skoleleder Henrik 

arbejder videre med planlægningen.   

 

Punkt 9: 

Godkendelse af referat 

Referatet blev godkendt. 

 

Punkter til næste møde: 

▪ Trivselsstrategi 

▪ Pausernes længde  

▪ Prioritering af midler. Hvilke muligheder er der for at stimulerer fagligt 

dygtige elever mere end vi gør nu? 

 

 


